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 Председник Социјалистичке партије Србије (СПС) Ивица Дачић изјавио је јуче да
Србија „неће урадити све да би ушла у Европску унију“.

  

Он је у Новом Саду, где је СПС одржао први у низу скупова којима обележава 30 година
постојања, рекао да бити левичар „не сме да значи да издајете свој народ“.

  

„Ниједан социјалиста никада није издао свој народ. Србија нам је најпреча и најважнија,
зато социјалисти данас говоре о патриотизму и то нико не може да нам забрани и мора
да се зна – Србија неће урадити све да би ушла у ЕУ, неће радити на своју штету“, навео
је Дачић а пренео СПС.

  

Он је казао да социјалисти желе да са Српском напредном странком створе што јачи
фронт за Србију али и додао да СПС мора да се бори за свој идентитет и изборни
резултат.

  

Председник Покрајинског одбора СПС Душан Бајатовић навео је да социјалисти имају
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задатак да освоје што већи број гласова на изборима али и да успоставе нову
организацију и изврше „генерацијску обнову“.

  

(Бета)
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